

Welcome Bonus Interest Promotion

TERMS AND CONDITIONS

1. This Welcome Bonus Interest Promotion (“**Promotion**”) is effective from 1st September 2023 to 30th November 2023 (both dates inclusive) (“**Promotion Period**”), unless otherwise extended or terminated in accordance with the terms of this Promotion. This Promotion is open to eligible customers of The National Bank of Ras Al Khaimah (P.S.C) a public joint stock company (the “**Bank**” or “**RAKBANK**”) who are primary individual account holders. By participating in this Promotion, you agree to be bound by these terms and conditions (“**Promotion Terms**”).
2. To qualify for the Promotion, you must open an individual conventional AED current or savings account during the Promotion Period (“**Eligible Account**”). The Eligible Account should be in good standing with RAKBANK and conducted in a proper and satisfactory manner at all times, including the time of crediting of any Bonus Interest (defined below), as determined by the Bank in its sole and absolute discretion.
3. Variants of current and savings accounts (such as RAKBooster Account, Gold Account, RAKBANK Emirates Skywards Savings Account, Call Deposit, Fast Saver, RAKsave, RAKvantage and Evantage) are not eligible for the Promotion.
4. Monthly average balance, is calculated as the sum of end-of-day account balances of all days in a particular calendar month, divided by the number of days in that month (“**MAB**”). Minimum MAB to be maintained to qualify for the Promotion is AED 350,000.
5. Under the Promotion, you will be eligible to receive prevailing interest (“**Prevailing Interest**”) on your entire MAB at the interest rate that corresponds to the MAB tier reflected in the table below. Please note that the below Prevailing Interest rates are subject to change from time to time and any change will be notified to you 30 days in advance.

Product	Prevailing interest
Current Account	NIL
Savings Account	0.25% p.a.

6. In addition to the Prevailing Interest, if you meet the eligibility criteria as mentioned in clause 2 and 4 above, you will also earn a bonus interest of 5% p.a. (“**Bonus Interest**”) on maximum MAB of AED 750,000 in your Eligible Account every month for total 3 successive months starting from and including the month of opening the Eligible Account (“**Eligibility Period**”).
7. Bonus Interest will be calculated at the end of each calendar month and paid within 60 days from the end of the Eligibility Period to the Eligible Account.
8. Prevailing Interest shall apply post the Eligibility Period.
9. Bonus Interest is payable only on new to RAKBANK funds.

Welcome Bonus Interest Promotion

TERMS AND CONDITIONS

Illustration

Account Opened during **M1** of the Promotion Period

Savings Account (AED)				
	Month	MAB	Prevailing Interest p.a.	Bonus interest p.a.
Promotion Period	M1	500,000	0.25%	5%
	M2	1,000,000	0.25%	5% (On MAB up to AED 750,000)
	M3	1,500,000	0.25%	5% (On MAB up to AED 750,000)
	M4	1,500,000	0.25%	NA

Account Opened during **M3** of the Promotion Period

Savings Account (AED)				
	Month	MAB	Prevailing Interest p.a.	Bonus interest p.a.
Promotion Period	M1	-	0%	0%
	M2	-	0%	0%
	M3	500,000	0.25%	5%
	M4	1,000,000	0.25%	5% (On MAB up to AED 750,000)
	M5	1,500,000	0.25%	5% (On MAB up to AED 750,000)
	M6	1,500,000	0.25%	NA

- Existing RAKBANK customers already holding individual account(s) (any type of personal bank account) with RAKBANK are not eligible for the Promotion. However, existing credit card only customers of RAKBANK can open a new Eligible Account and be eligible for the Promotion.
- Bonus interest will be computed and paid on MAB in the first Eligible Account only. Subsequent accounts opened by you will not qualify for the Promotion.
- In the event the Bank determines that you are not eligible to receive the Bonus Interest or to participate in the Promotion, or where the Bank has knowledge of subsequent events which would mean that you would not have been entitled to receive the Bonus Interest, the Bank reserves the right to claw back the Bonus Interest paid to you or to deduct its value (or such other amount as it deems fit) from any account that you may hold with the Bank.
- Please refer to the Bank's Service and Price Guide available on RAKBANK's website (www.rakbank.ae) for any applicable fees and charges.
- These Promotion Terms, as may be amended by the Bank from time to time with prior notice to you, govern the Promotion. The Promotion Terms and the Bank's General Terms shall be construed as one agreement and shall govern the general banking relationship between you and the Bank. Unless otherwise expressly provided herein, the Bank's General Terms shall remain in full force and effect. In the event of any inconsistency between the Bank's General Terms and the Promotion Terms, the Promotion Terms shall prevail in relation to the Promotion. Words and expressions defined in the Bank's General Terms shall have the same meaning herein unless the context otherwise requires.

Salary Transfer Cash Reward Promotion

TERMS AND CONDITIONS

1. This cash reward promotion ("**Promotion**") is effective from 1st September 2023 to 30th November 2023 (both dates inclusive) ("**Promotion Period**"), unless otherwise extended or terminated in accordance with the terms of this Promotion. This Promotion is open to eligible customers of The National Bank of Ras Al Khaimah (P.S.C) a public joint stock company (the "**Bank**" or "**RAKBANK**") who are primary individual account holders. By participating in this Promotion, you agree to be bound by these terms and conditions ("**Promotion Terms**").
2. To qualify for the Promotion, you must have opened your first individual conventional AED current or savings account after 31st December 2022 or open a new individual conventional AED Current or Savings account during the Promotion Period via RAKBANK mobile application pre-login journey only (i.e. the account must only be opened using the option on RAKBANK mobile application to open accounts prior to logging into mobile banking) ("**Eligible Account**") and transfer 3 consecutive months' salary of at least AED 10,000 per month with the first such salary transfer being made during the Promotion Period or within 30 days from the date of opening the Eligible Account. The Eligible Account should be in good standing with RAKBANK and conducted in a proper and satisfactory manner at all times, including the time of crediting of any cash reward amount, as determined by the Bank in its sole and absolute discretion.
3. Salary transfer to variants of current and savings accounts (such as RAKBooster Account, Gold Account, RAKBANK Emirates Skywards Savings Account, Call Deposit, Fast Saver, RAKsave, RAKvantage and Evantage) are not eligible for the Promotion. Salary transfer for the purpose of availing personal loans shall not be eligible for the Promotion.
4. Salary credit transaction narration must include the word "Salary". Salary credits received in any Eligible Account held by self-employed individuals shall not qualify for the Promotion.
5. RAKBANK customers holding individual account(s) (any type of personal bank account) with RAKBANK that are opened through any channel other than RAKBANK mobile application pre-login journey are not eligible for the Promotion.
6. If you meet the eligibility criteria as mentioned above, you will receive cash reward as per the below depending upon the salary transfer amount:

Salary Transfer Amount	One Time Cash Reward
AED 10,000 to AED 24,999	AED 500
AED 25,000 to AED 49,999	AED 1,000
AED 50,000 and above	AED 3,000

7. If the amount of salary transferred and credited to the Eligible Account during 3 consecutive months is not the same, cash reward will be computed based on the lowest salary amount.
8. The cash reward amount shall be credited to the Eligible Account within 60 days from the end of Promotion Period or date on which the third consecutive months' salary has been credited to the Eligible Account, whichever is later. Maximum cash reward amount per customer is AED 3,000.
9. Cash reward amount will be computed and paid in the first Eligible Account only. Subsequent accounts opened by you will not qualify for the Promotion.

Salary Transfer Cash Reward Promotion

TERMS AND CONDITIONS

10. In the event the Bank determines that you are not eligible to receive the cash reward or to participate in the Promotion, or where the Bank has knowledge of subsequent events which would mean that you would not have been entitled to receive the cash reward, the Bank reserves the right to claw back the cash reward paid to you or to deduct its value (or such other amount as it deems fit) from any account that you may hold with the Bank.
11. Please refer to the Bank's Service and Price Guide available on RAKBANK's website (www.rakbank.ae) for any applicable fees and charges.
12. These Promotion Terms, as may be amended by the Bank from time to time with prior notice to you, govern the Promotion. The Promotion Terms and the Bank's General Terms shall be construed as one agreement and shall govern the general banking relationship between you and the Bank. Unless otherwise expressly provided herein, the Bank's General Terms shall remain in full force and effect. In the event of any inconsistency between the Bank's General Terms and the Promotion Terms, the Promotion Terms shall prevail in relation to the Promotion. Words and expressions defined in the Bank's General Terms shall have the same meaning herein unless the context otherwise requires.

Cashback Promotion

TERMS AND CONDITIONS

Get up to AED 200 cash back per month when you make bill payment, remittance and wallet payment using your RAKBANK debit card

1. This cashback promotion ("**Promotion**") is effective from 1st September 2023 to 30th November 2023 (both dates inclusive) ("**Promotion Period**"), unless otherwise extended or terminated in accordance with the terms of this Promotion. This Promotion is open to eligible customers of The National Bank of Ras Al Khaimah (P.S.C.) a public joint stock company (the "**Bank**" or "**RAKBANK**") who are primary individual account holders. By participating in this Promotion, you agree to be bound by these terms and conditions ("**Promotion Terms**").
2. To be eligible for the Promotion, you must carry out at least one transaction under each of the following type of transactions every month during the Promotion Period: (a) International money transfer through RAK Money Transfer (RMT); (b) Electricity and telephone bill payments within the UAE (recipient beneficiary must be set up on RAKBANK digital banking); and (c) Digital wallet payment using your RAKBANK debit card ((a), (b) and (c) above shall be collectively referred to as the "**Eligible Transactions**").
3. To qualify for the Promotion, you must have opened your first individual conventional AED current or savings account after 31st December 2022 or open a new individual conventional AED Current or Savings account during the Promotion Period via RAKBANK mobile application pre-login journey only (i.e. the account must only be opened using the option on RAKBANK mobile application to open accounts prior to logging into mobile banking) ("**Eligible Account**") and carry out the Eligible Transactions every month during the Promotion Period or in case the Eligible Account is opened during the Promotion Period then carry out the Eligible Transactions every month during the first 3 months starting from and including the month of opening the Eligible Account ("**Eligibility Period**").
4. The Eligible Account should be in good standing with RAKBANK and conducted in a proper and satisfactory manner at all times, including the time of crediting of any cashback amount, as determined by the Bank in its sole and absolute discretion.
5. Eligible Transactions carried out using variants of current and savings accounts (such as RAKBooster Account, Gold Account, RAKBANK Emirates Skywards Savings Account, Call Deposit, Fast Saver, RAKsave, RAKvantage and Evantage) are not eligible for the Promotion.
6. You shall receive 100% cashback equal to the amount of the Eligible Transactions carried out through an Eligible Account during the Eligibility Period, subject to a maximum cashback of AED 200 per customer per month.
7. The cashback amount shall be credited to the Eligible Account within 60 days from the end of the Eligibility Period.
8. Eligible Transactions other than digital wallet payment must be performed through RAKBANK digital banking (including RAKBANK mobile application). Transactions through other channels will not qualify for the Promotion.
9. Cashback amount will be computed and paid in the first Eligible Account only. Subsequent accounts opened by you will not qualify for the Promotion.
10. In the event the Bank determines that you are not eligible to receive the cashback or to participate in the Promotion, or where the Bank has knowledge of subsequent events which would mean that you would not have been entitled to receive the cashback, the Bank reserves the right to claw back the cashback paid to you or to deduct its value (or such other amount as it deems fit) from any account that you may hold with the Bank.
11. Please refer to the Bank's Service and Price Guide available on RAKBANK's website (www.rakbank.ae) for any applicable fees and charges.

Cashback Promotion

TERMS AND CONDITIONS

Get up to AED 200 cash back per month when you make bill payment, remittance and wallet payment using your RAKBANK debit card

12. These Promotion Terms, as may be amended by the Bank from time to time with prior notice to you, govern the Promotion. The Promotion Terms and the Bank's General Terms shall be construed as one agreement and shall govern the general banking relationship between you and the Bank. Unless otherwise expressly provided herein, the Bank's General Terms shall remain in full force and effect. In the event of any inconsistency between the Bank's General Terms and the Promotion Terms, the Promotion Terms shall prevail in relation to the Promotion. Words and expressions defined in the Bank's General Terms shall have the same meaning herein unless the context otherwise requires.

عرض مكافأة الفائدة الترحيبية

الشروط و الأحكام

- يسري عرض الفائدة الترحيبية ("العرض الترويجي") ابتداءً من 1 سبتمبر 2023 إلى 30 نوفمبر 2023 (كلا التاريخين ساريين في مدة العرض) ("فترة العرض الترويجي")، ما لم يتم تمديده أو إنهاؤه بخلاف ذلك وفقاً لشروط هذا العرض الترويجي. هذا العرض الترويجي مفتوح للعملاء المؤهلين لدى بنك رأس الخيمة الوطني (ش.م.ع) وهو شركة مساهمة عامة ("البنك" أو "راك بنك") والذين هم أصحاب الحسابات الشخصية. من خلال المشاركة في هذا العرض الترويجي، فإنك توافق على الالتزام بهذه الشروط والأحكام ("شروط العرض الترويجي").
- للتأهل للعرض الترويجي، يجب عليك فتح حساب brubriaحسابك الجاري أو التوفير الشخصي الأولحسابك الجاري أو التوفير الشخصي الأولحسابك الجاري أو حساب توفير شخصي بالدرهم الإماراتي خلال فترة العرض الترويجي ("الحساب المؤهل"). يجب أن يكون الحساب المؤهل في وضع جيد لدى راك بنك وأن يتم إجراؤه بطريقة سليمة ومرضية في جميع الأوقات، بما في ذلك وقت إضافة أي فائدة إضافية (محددة أدناه)، على النحو الذي يحدده البنك وفقاً لتقديره الوحيد والمطلق.
- إن أنواع الحسابات الجارية وحسابات التوفير المختلفة (مثل حساب راك بوستر، والحساب الذهبي، وحساب التوفير سكاى وارذ طيران الإمارات من راك بنك، والوديعة تحت الطلب، والتوفير السريع، وراك سيف، وراك فانتاج، وإيفانتاج) ليست مؤهلة للعرض الترويجي.
- يتم حساب متوسط الرصيد الشهري كمجموع أرصدة الحسابات في نهاية اليوم لجميع الأيام في شهر تقويمي معين، مقسوماً على عدد الأيام في ذلك الشهر. الحد الأدنى من متوسط الرصيد الشهري الذي يجب الحفاظ عليه للتأهل للعرض الترويجي هو 350,000 درهم إماراتي.
- بموجب العرض الترويجي، ستكون مؤهلاً للحصول على الفائدة السائدة ("الفائدة السائدة") على متوسط الرصيد الخاص بك بالكامل بسعر الفائدة الذي يتوافق مع الرصيد المتوسط الموضح في الجدول أدناه. يرجى العلم بأن أسعار الفائدة السائدة أدناه تخضع للتغيير من وقت لآخر وسيتم إخطارك بأي تغيير قبل 30 يوماً مقدماً.

المنتج	الفائدة السائدة
الحساب الجاري	لا توجد
حساب التوفير	0.25% سنوياً

- بالإضافة إلى الفائدة السائدة، إذا كنت تستوفي معايير الأهلية كما هو مذكور في البندين 2 و 4 أعلاه، فسوف تحصل أيضاً على فائدة إضافية بنسبة 5% سنوياً. ("الفائدة الإضافية") على حد أقصى قدره 750,000 درهم إماراتي في حسابك المؤهل كل شهر لمدة 3 أشهر متتالية تبدأ من وتشمل شهر فتح الحساب المؤهل ("فترة الأهلية").
- سيتم احتساب الفائدة الإضافية في نهاية كل شهر تقويمي ويتم دفعها خلال 60 يوماً من نهاية فترة الأهلية للحساب المؤهل.
- سيتم تطبيق الفائدة السائدة بعد فترة الأهلية.
- يتم دفع الفائدة الإضافية فقط على المبالغ الممولة الجديدة إلى راك بنك.

عرض مكافأة الفائدة الترحيبية

الشروط و الأحكام

توضيح

الحسابات التي فتحت في الشهر الأول:

حساب التوفير بالدرهم			
الشهر	متوسط الرصيد الشهري	الفائدة السائدة سنة	الفائدة السنوية المضافة
الشهر الأول	500,000	%0.25	%5
الشهر الثاني	1,000,000	%0.25	%5 (على متوسط الرصيد الشهري الذي يصل إلى 750,000 درهم)
الشهر الثالث	1,500,000	%0.25	%5 (على متوسط الرصيد الشهري الذي يصل إلى 750,000 درهم)
الشهر الرابع	1,500,000	%0.25	لا توجد فائدة مضافة

فترة العرض

الحسابات التي فتحت في الشهر الثالث:

حساب التوفير بالدرهم			
الشهر	متوسط الرصيد الشهري	الفائدة السائدة سنة	الفائدة السنوية المضافة
الشهر الأول	-	%0	-
الشهر الثاني	-	%0	-
الشهر الثالث	500,000	%0.25	%5
الشهر الرابع	1,000,000	%0.25	%5 (على متوسط الرصيد الشهري الذي يصل إلى 750,000 درهم)
الشهر الخامس	1,500,000	%0.25	%5 (على متوسط الرصيد الشهري الذي يصل إلى 750,000 درهم)
الشهر السادس	1,500,000	%0.25	لا توجد فائدة مضافة

فترة العرض

10. عملاء راك بنك الحاليين الذين لديهم بالفعل حساب (حسابات) شخصية (أي نوع من الحسابات المصرفية الشخصية) لدى راك بنك ليسوا مؤهلين للحصول على العرض الترويجي. ومع ذلك، يمكن لعملاء بطاقات الائتمان الحاليين فقط من راك بنك فتح حساب مؤهل جديد والتأهل للعرض الترويجي.
11. سيتم احتساب الفائدة الإضافية ودفعها على متوسط الرصيد الشهري في الحساب المؤهل الأول فقط. الحسابات اللاحقة التي تفتحتها لن تكون مؤهلة للعرض الترويجي.
12. في حالة قرر البنك أنك غير مؤهل للحصول على فائدة المكافأة أو المشاركة في العرض الترويجي، أو عندما يكون لدى البنك علم بأحداث لاحقة مما يعني أنه لم يكن من حقه الحصول على فائدة المكافأة، فإن البنك تحتفظ بالحق في استرداد الفائدة الإضافية المدفوعة لك أو خصم قيمتها (أو أي مبلغ آخر تراه مناسباً) من أي حساب قد تحتفظ به لدى البنك.
13. يرجى الرجوع إلى دليل الخدمات والأسعار الخاص بالبنك والمتوفر على موقع راك بنك الإلكتروني (www.rakbank.ae) لمعرفة أي رسوم ومصاريف مطبقة.

عرض مكافأة الفائدة الترحيبية

الشروط و الأحكام

14. إن شروط العرض الترويجي هذه، والتي قد يعدلها البنك من وقت لآخر مع إشعار مسبق لك، تحكم العرض الترويجي. يجب تفسير شروط العرض الترويجي والشروط العامة للبنك على أنها اتفاقية واحدة وتحكم العلاقة المصرفية العامة بينك وبين البنك. ما لم يُنص على خلاف ذلك صراحةً في هذه الوثيقة، تظل الشروط العامة للبنك سارية المفعول والتأثير الكامل. في حالة وجود أي تعارض بين الشروط العامة للبنك وشروط العرض الترويجي، تسري شروط العرض الترويجي فيما يتعلق بالعرض الترويجي. الكلمات والعبارات المحددة في الشروط العامة للبنك يكون لها نفس المعنى هنا ما لم يقتض السياق خلاف ذلك.

عرض مكافآت تحويل الراتب النقدي

الشروط و الأحكام

1. يسري عرض المكافأة النقدية ("العرض الترويجي") اعتباراً من 1 سبتمبر 2023 إلى 30 نوفمبر 2023 (كلا التاريخين شاملين) ("فترة العرض الترويجي")، ما لم يتم تمديده أو إنهاؤه بخلاف ذلك وفقاً لشروط هذا العرض الترويجي. هذا العرض الترويجي مفتوح للعملاء المؤهلين لدى بنك رأس الخيمة الوطني (ش.م.ع) وهو شركة مساهمة عامة ("البنك" أو "راك بنك") والذين هم أصحاب الحسابات الشخصية. من خلال المشاركة في هذا العرض الترويجي، فإنك توافق على الالتزام بهذه الشروط والأحكام ("شروط العرض الترويجي").
2. للتأهل للعرض الترويجي، يجب أن تكون قد فتحت حسابك الجاري أو التوفير الشخصي الأول بالدرهم الإماراتي بعد 31 ديسمبر 2022 أو افتح حساب جاري أو حساب توفير شخصي جديد بالدرهم الإماراتي خلال فترة العرض الترويجي عبر تسجيل الدخول المسبق لتطبيق راك بنك فقط (أي الحساب). يجب أن يتم فتحه فقط باستخدام الخيار الموجود في تطبيق راك بنك للهاتف المحمول لفتح الحسابات قبل تسجيل الدخول إلى الخدمات المصرفية عبر الهاتف المحمول ("الحساب المؤهل") وتحويل راتب 3 أشهر متتالية بقيمة لا تقل عن 10,000 درهم إماراتي شهرياً مع إجراء أول تحويل للراتب خلال فترة العرض الترويجي أو خلال 30 يوماً من تاريخ فتح الحساب المؤهل. يجب أن يكون الحساب المؤهل في وضع جيد لدى راك بنك وأن يتم إجراؤه بطريقة سليمة ومرضية في جميع الأوقات، بما في ذلك وقت إيداع أي مبلغ مكافأة نقدية، على النحو الذي يحدده البنك وفقاً لتقديره الوحيد والمطلق.
3. تحويل الراتب إلى مختلف أنواع الحسابات الجارية وحسابات التوفير (مثل حساب راك بوستر، والحساب الذهبي، وحساب التوفير سكاى واردز طيران الإمارات من راك بنك، والودائع تحت الطلب، والتوفير السريع، وراك سيف، وراك فانتاج، وإيفانتاج) غير مؤهل للعرض الترويجي. لن يكون تحويل الراتب بغرض الاستفادة من القروض الشخصية مؤهلاً للعرض الترويجي.
4. يجب أن يتضمن سرد معاملة إيداع الراتب كلمة "الراتب". لن تكون أرصدة الرواتب المستلمة في أي حساب مؤهل يملكه أفراد يعملون لحسابهم الخاص مؤهلة للعرض الترويجي.
5. عملاء راك بنك الذين لديهم حساب (حسابات) شخية (أي نوع من الحسابات المصرفية الشخصية) لدى راك بنك والتي يتم فتحها من خلال أي قناة بخلاف رحلة تسجيل الدخول المسبق لتطبيق الهاتف المحمول راك بنك ليسوا مؤهلين للحصول على العرض الترويجي.
6. إذا كنت تستوفي معايير الأهلية كما هو مذكور أعلاه، فسوف تحصل على مكافأة نقدية وفقاً لما يلي على حسب مبلغ الراتب المحوّل:

مبلغ تحويل الراتب	مكافأة نقدية لمرة واحدة
من 10,000 إلى 24,999 درهم إماراتي	500 درهم إماراتي
25,000 درهم إلى 49,999 درهم إماراتي	1,000 درهم إماراتي
50,000 درهم إماراتي وما فوق	3,000 درهم إماراتي

7. إذا كان مبلغ الراتب المحوّل والمضاف إلى الحساب المؤهل خلال 3 أشهر متتالية غير ثابت، فسيتم حساب المكافأة النقدية على أساس أقل مبلغ راتب محوّل.
8. سيتم إضافة مبلغ المكافأة النقدية إلى الحساب المؤهل خلال 60 يوماً من نهاية فترة العرض الترويجي أو التاريخ الذي يتم فيه إضافة راتب الشهر الثالث على التوالي إلى الحساب المؤهل، أيهما أحدث. الحد الأقصى لمبلغ المكافأة النقدية لكل عميل هو 3,000 درهم إماراتي.
9. سيتم حساب مبلغ الاسترداد النقدي ودفعه في الحساب المؤهل الأول فقط. الحسابات اللاحقة التي تفتحتها لن تكون مؤهلة للعرض الترويجي.
10. في حال قرر البنك أنك غير مؤهل للحصول على المكافأة النقدية أو المشاركة في العرض الترويجي، أو عندما يكون لدى البنك علم بأحداث لاحقة مما يعني أنه لم يكن من حقل الحصول على المكافأة النقدية، فإن البنك يحتفظ بالحق في استرداد المكافأة النقدية المدفوعة لك أو خصم قيمتها (أو أي مبلغ آخر حسب ما يراه مناسب) من أي حساب قد تمتلكه لدى البنك.
11. يرجى الرجوع إلى دليل الخدمات والأسعار الخاص بالبنك والمتوفر على موقع راك بنك الإلكتروني (www.rakbank.ae) لمعرفة أي رسوم مطبقة.
12. إن شروط العرض الترويجي هذه، والتي قد يعدلها البنك من وقت لآخر مع إشعار مسبق لك، تحكم العرض الترويجي. يجب تفسير شروط العرض الترويجي والشروط العامة للبنك على أنها اتفاقية واحدة وتحكم العلاقة المصرفية العامة بينك وبين البنك. ما لم يُبص خلاف ذلك في هذه الوثيقة، تظل الشروط العامة للبنك سارية المفعول والتأثير الكامل. في حالة وجود أي تعارض بين الشروط العامة للبنك وشروط العرض الترويجي، تسري شروط العرض الترويجي فيما يتعلق بالعرض الترويجي. الكلمات والعبارات المحددة في الشروط العامة للبنك يكون لها نفس المعنى هنا ما لم يقتض السياق خلاف ذلك.

عرض الاسترداد النقدي

الشروط و الأحكام

احصل على ما يصل إلى 200 درهم نقداً شهرياً عند سداد الفواتير والتحويلات ودفع المحفظة باستخدام بطاقة الخصم المباشر من راك بنك:

- يسري عرض الاسترداد النقدي ("العرض الترويجي") هذا اعتباراً من 1 سبتمبر 2023 إلى 30 نوفمبر 2023 (يشمل كلا التاريخين) ("فترة العرض الترويجي")، ما لم يتم تمديده أو إنهاؤه بخلاف ذلك وفقاً لشروط هذا العرض الترويجي. هذا العرض الترويجي مفتوح للمؤهلين لدى بنك رأس الخيمة الوطني (ش.م.ع) وهو شركة مساهمة عامة ("البنك" أو "راك بنك") والذين هم أصحاب الحسابات الشخصية. من خلال المشاركة في هذا العرض الترويجي، فإنك توافق على الالتزام بهذه الشروط والأحكام ("شروط العرض الترويجي").
- لكي تكون مؤهلاً للحصول على العرض الترويجي، يجب عليك إجراء معاملة واحدة على الأقل ضمن كل نوع من أنواع المعاملات التالية شهرياً خلال فترة العرض الترويجي: (أ) تحويل الأموال الدولي من خلال وراك لتحويل الأموال؛ (ب) دفع فواتير الكهرباء والهاتف داخل دولة الإمارات العربية المتحدة (يجب إعداد المستفيد المستلم على الخدمات المصرفية الرقمية لراك بنك)؛ و(ج) يُشار إلى الدفع عبر المحفظة الرقمية باستخدام بطاقة الخصم من راك بنك (أ) و(ب) و(ج) أعلاه بشكل جماعي باسم "المعاملات المؤهلة".
- للتأهل للعرض الترويجي، يجب أن تكون قد فتحت حسابك الجاري أو التوفير الشخصي الأول بالدرهم الإماراتي بعد 31 ديسمبر 2022 أو افتح حساب جاري أو حساب توفير للأفراد بالدرهم الإماراتي خلال فترة العرض الترويجي عبر رحلة تسجيل الدخول المسبق لتطبيق الهاتف المحمول من راك بنك فقط (أي الحساب). يجب فتحها فقط باستخدام الخيار الموجود في تطبيق راك بنك للهاتف المحمول لفتح الحسابات قبل تسجيل الدخول إلى الخدمات المصرفية عبر الهاتف المحمول ("الحساب المؤهل") وتنفيذ المعاملات المؤهلة شهرياً خلال فترة العرض الترويجي أو في حالة فتح الحساب المؤهل خلال فترة العرض الترويجي، تنفيذ المعاملات المؤهلة كل شهر خلال الأشهر الثلاثة الأولى بدءاً من شهر فتح الحساب المؤهل ("فترة الأهلية").
- يجب أن يكون الحساب المؤهل في وضع جيد لدى راك بنك وأن يتم إجراؤه بطريقة سليمة ومرضية في جميع الأوقات، بما في ذلك وقت إيداع أي مبلغ استرداد نقدي، على النحو الذي يحدده البنك وفقاً لتقديره الوحيد والمطلق.
- المعاملات المؤهلة التي يتم تنفيذها باستخدام متغيرات الحسابات الجارية وحسابات التوفير (مثل حساب راك بوستر، والحساب الذهب، وحساب التوفير سكاى واردرز طيران الإمارات من راك بنك، والوديعة تحت الطلب، وفاست سيفر، راك سيفر، و راك فانتيج، و Evantage) ليست مؤهلة للعرض الترويجي.
- سوف تحصل على استرداد نقدي بنسبة 100% يعادل مبلغ المعاملات المؤهلة التي تم تنفيذها من خلال حساب مؤهل خلال فترة الأهلية، مع مراعاة حد أقصى للاسترداد النقدي قدره 200 درهم إماراتي لكل عميل شهرياً.
- سيتم إضافة مبلغ الاسترداد النقدي إلى الحساب المؤهل خلال 60 يوماً من نهاية فترة الأهلية.
- يجب إجراء المعاملات المؤهلة بخلاف الدفع بالمحفظة الرقمية من خلال الخدمات المصرفية الرقمية لراك بنك (بما في ذلك تطبيق راك بنك للهاتف المحمول). لن تكون المعاملات عبر القنوات الأخرى مؤهلة للعرض الترويجي.
- سيتم حساب مبلغ الاسترداد النقدي ودفعه في الحساب المؤهل الأول فقط. الحسابات اللاحقة التي تفتحتها لن تكون مؤهلة للعرض الترويجي.
- في حالة قرر البنك أنك غير مؤهل للحصول على الاسترداد النقدي أو المشاركة في العرض الترويجي، أو عندما يكون لدى البنك علم بأحداث لاحقة مما يعني أنه لم يكن من حقه الحصول على الاسترداد النقدي، يحتفظ البنك بالحق في الحصول على الاسترداد النقدي. الحق في استرداد المبلغ المدفوع لك أو خصم قيمته (أو أي مبلغ آخر حسبما يراه مناسباً) من أي حساب قد تمتلكه لدى البنك.
- يرجى الرجوع إلى دليل الخدمات والأسعار الخاص بالبنك والمتوفر على موقع راك بنك الإلكتروني (www.rakbank.ae) لمعرفة أي رسوم ومصاريف مطبقة.
- إن شروط العرض الترويجي هذه، والتي قد يعدلها البنك من وقت لآخر مع إشعار مسبق لك، تحكم العرض الترويجي. يجب تفسير شروط العرض الترويجي والشروط العامة للبنك على أنها اتفاقية واحدة وتحكم العلاقة المصرفية العامة بينك وبين البنك. ما لم يُنص على خلاف ذلك صراحةً في هذه الوثيقة، تظل الشروط العامة للبنك سارية المفعول والتأثير الكامل. في حالة وجود أي تعارض بين الشروط العامة للبنك وشروط العرض الترويجي، تسري شروط العرض الترويجي فيما يتعلق بالعرض الترويجي. الكلمات والعبارات المحددة في الشروط العامة للبنك يكون لها نفس المعنى هنا ما لم يقتض السياق خلاف ذلك.